

## REGELZONENLAST

### DETAILINFORMATIONEN

Industriekraftwerke in Arealnetzen werden nicht erfasst. Analog der „total load“-Definition der ENTSO-E sind die Netzverluste der einzelnen Spannungsebenen in der Regelzonenlast enthalten und der Verbrauch von Pumpspeichern herausgerechnet.

2011: Durch die Umstellung der Systematik zur Erfassung von EEG-Einspeisungen zum 05.04.2011 erhöht sich die Regelzonenlast ab diesem Zeitpunkt um ca. 1000 - 1500 MW.

2012: Aufgrund einer Änderung der Regelzonenabgrenzung im Bereich Vorarlberg zum 01.01.2012 reduziert sich die Regelzonenlast ab diesem Zeitpunkt um bis zu 500 MW.

## TOTAL LOAD

### DETAILED INFORMATION

Industrial power plants in closed area networks are not included. Similar to the ENTSO-E's definition the grid losses are included in the total load and the consumption of pumped hydro storages is subtracted.

2011: By switching the system for data acquisition of EEG feeds to 05.04.2011, the total load increases from that date by up to 1000 - 1500 MW.

2012: Due to a change of control area in the area Vorarlberg 01.01.2012 the total load is reduced from that date by up to 500 MW.